
SKOLEBESTYRELSENS BERETNING FOR SKOLEÅRET 2015/2016. 

En gang om året skal skolebestyrelsen redegøre for, hvad den har beskæftiget sig med i årets løb. Referater 

fra de enkelte møder findes på skolens intranet under punktet skolebestyrelsen og referater. Vi prioriterer 

at referaterne løbende og så hurtigt det lader sig gøre er tilgængelig for alle her. Vi skal opfordre til at læse 

referaterne og gerne at I kommer med kommentarer til dem eller ønsker til ændringer i skolen som I gerne 

vil have at bestyrelsen tager sig af.  

Vi skal gøre opmærksom på at skolebestyrelsen ikke blander sig i den daglige drift – men er med til at 

udarbejde høringssvar- komme med forslag til fokusområder f.eks. kost eller andet. 

Da alle referater er offentlige vil denne beretning således kun indeholde hovedtrækkene af de emner vi har 

behandlet i løbet af det seneste skoleår. 

Nr. Asmindrup Skole og Videnscenter står fortsat som en selvstændig enhed og er ikke en del af 

skolestrukturen i Nord og Syd, vi har dog en del dialog og samarbejde på tværs med de to andre enheder. 

Hvordan strukturen ender med at blive for os må vi lade fremtiden vise – for heller ikke i år har vi fået en 

egentlig afklaring. Vi sendte for år tilbage vores bud på tilhørsforhold i høringssvar til den nye skolestruktur 

– men det lader vente på sig med et svar og en stillingtagen fra politikkerne. 

Flytning til Herrestrup 

 

Den nu forestående flytning til Grevinge Skole – har fyldt meget i bestyrelsens arbejde det seneste halve år. 

Det har været med høringssvar og drøftelse af de udfordringer og bekymringer der helt naturligt er fulgt 

med. 

Vi er dog helt sikre på at vi nok skal blive glade for vores nye skole – som jo også giver en del mere plads og 

en masse nye muligheder – det bliver godt når vi er flyttet og en ny og god dagligdag igen indfinder sig. 

Vi håber at I kan bære over med os en kort periode i efteråret – hvor det bliver noget udfordrende for alle. 



Valg til skolebestyrelsen 

 

Høringssvar: 

 

Skolevejen   

 

situationer siden ☺ 

Kost 

 

Nye børn 

 

Vi har i fulgt op på henvendelser fra forældre om at det er farligt for både børn og 

voksne at færdes på vejen omkring skolen.   I den forbindelse har Odsherred kommune 

foretaget trafiktælling af færdslen på vejen. Kommunen har anmodet om 

indberetninger af episoder omkring fodgængerfeltet – men vi har heldigvis ikke hørt om  

 

Der er i år valg til skolebestyrelsen, som her sker hvert andet år. 

Der er tre medlemmer på valg i år – det er Jane, Rikke og Lene. 

Medlemmer skal vælges for 4 år. 

Herudover skal vi også bruge to suppleanter. Suppleanter vælges for 2 

år. 

Går du med et ønske om at deltage i skolebestyrelsens arbejde – så 

har du altså nu muligheden for at melde dig.  Der er brug for alle 

hænder ☺ 

 

 

Skolen har en kostpolitik og hvis I ikke kender den så syntes jeg det er 

en god idé at læse den – det har uden tvivl stor indflydelse på vores 

børns trivsel. 

 

 

Der er kommet mange nye børn til skolen i det 

forløbne skoleår – det har krævet mange 

ressourcer og kreative tanker fra skolens ledelse 

og personale – men I har klaret det flot ☺ 

Velkommen til alle nye børn og familier – jeg 

håber I er faldet godt til 

 

Vi har i årets løb givet høringssvar til: 

• Ompriorteringsbidrag 

• Budget for 2016 – 2019 

• Flytning til Herrestrup 

 

http://www.bing.com/images/search?q=farlig+skolevej&view=detailv2&&id=BAC20D70135F9272E147F95339C5DA1B6BB1B9F8&selectedIndex=37&ccid=YFqV5wXq&simid=607997770113025252&thid=OIP.M605a95e705eab10ce7e1db4aef5b98dfo0


Nyt på skolen 

• Vandt 3 æbletræer i konkurrence – fra Havecentret i Nykøbing Sj. 

• Køkken i Spiren er bygget om 

• Der er mange andre forbedringer og vedligeholdelser som jeg ikke har nævnt her. 

Efterårskonference/Statusmøder 

 

 

Elevråd 

 

• Elevrådet har i år deltaget på et af vore møder – hvor de er kommet med oplæg til arrangementer 

for forældre og elever. V håber at kunne gennemføre nogle af ønskerne i det kommende skoleår. 

Der var mange gode ideer og elevrådet yder et stort og flot arbejde. Tak for det ☺ 

 

     Kæledyrsdag       Fodboldkamp børn/voksne 

   

Det bliver spændende at se hvad vi får gennemført ☺ 

 

Familieafdeling har skåret ned på deltagelse i den enkelte elevs 

årlige konference – jeg skal i den forbindelse igen anbefale at I 

forældre selv tager kontakt til jeres sagsbehandler dersom I ønsker 

jeres sagsbehandler skal deltage. 

 



Farvel 

Vi sagde sidst i juni måned farvel til vores Souschef Hanne Knudsen som er gået på efterløn – tusind tak for 

din indsats Hanne – du var en fantastisk person og børnenes bedste ambassadør. 

                               

- Vi glæder os til at lære dig at kende og ønsker dig mange gode år på vores dejlige skole. 

Præsentation af skolebestyrelsen: 

På intranettet har hvert medlem lavet en lille præsentation af sig selv – og her kan I se kontaktoplysninger.  

 

Forældrerepræsentanter: 

Lene Danielsen, Formand   Sune Skovgaard Worsøe  

Rikke Mørck Henriksen, Næstformand  Susanne Petersen - udtrådt 

Anja Hornebo Jensen   Maibritt Vest Jensen, suppleant 

Jane Mette Nielsen    

 

              

      Lene                                Rikke                              Anja                              Jane 

 

   
              Sune                                Majbritt 

 

 

 

 

   Foto på vej ☺ 

 

Velkommen til vor nye Souschef 

Liselotte Rask 

 



Medarbejderrepræsentanter: 

      
    Jørgen Elmedal                 Lisbeth Fisher 

 

Herudover har skolens ledelse deltaget i møderne, dog uden stemmeret v/Mikkel Kirkegaard og Hanne 

Knudsen 

                                       

                Mikkel                              Hanne 

Som tidligere nævnt tager skolebestyrelsen gerne mod henvendelser fra jer forældre, enten pr. mail, 

telefonisk eller måske nemmest via Forældreintra. Kun på den måde får vi den bedste skole for vore børn. 

Til sidst vil jeg gerne sige tak for godt samarbejde til mine kollegaer i skolebestyrelsen, til skoleledelsen og 

til skolens lærere, pædagoger, servicemedarbejdere m.m.. Jeg synes, at vi kan være stolte af vores skole og 

vores elever. 

Dette var kun en smagsprøve på de ting, vi har arbejdet med i bestyrelsen i året der er gået. 

Held og lykke til alle med det kommende skoleår. 

Lene Danielsen, Formand for Skolebestyrelsen 

  

 


